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Subject: RE: Kamerdebat stavaza Corona

Received: Mon 3/15/2021 10:46:04 AM

Hoi IERIE
Het tafeldossier ter voorbereiding van het Kamerdebat over de stavaza Corona geeft inzicht in den brede over de ontwikkelingen
rond het beleidsonderwerp. De werkzaamheden van DT kunnen ook door factoren beinvloed worden die niet direct met de

aanschaf van testmaterialen of afsluiten van labcontracten te maken lijken te hebben zoals voorkomen van datalekken. Als enige
beleidsmedewerker van DT ben ik niet in staat om alle relevante ontwikkelingen op het beleidsonderwerp tijdig te overzien. Het

zou mij erg helpen als ik daarvoor kan steunen op de veel omvangrijkere kennis en capaciteit van PDC19.

Daarnaast is DT integraal onderdeel van VWS en zeker op dit dossier dus geen externe. Als beleidsmedewerker van DT verzoek

ik daarom voortaan toegang tot het tafeldossier.

Mhg ERED

)SESE@ invws. i>Verzonden:
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@minvws.nl>

Onderwerp: RE: frend rmmeen

Het klopt dat er geen reguliere stand van zakenbrief is gestuurd, in plaats daarvan is een maatregelenbrief gestuurd waarin

wordt ingegaan op oa het epi-beeld, het OMT-advies en de (herziene) maatregelen. Voor het debat leveren wij altijd een
debatdossier aan met daarin enkele spreeklijnen, QA’s en factsheets. In de factsheet inkoop verwerken we informatie van Dienst

Testen die Wendy opvraagt. Prima om (een deel van) het debatdossier de volgende keer met DT te delen, een belangrijke
kantekening daarbij is wel: deze documenten zijn voor intern gebruik en ter ondersteuning van de minister, deze documentatie

wordt nu extern gedeeld. Daarom ben ik eigenlijk wel benieuwd waarom jullie inzicht willen hebben in het debatdossier?
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Verzonden: woensdag 10 maart 2021 09:12

Aan: BRED J an @minvws.nl>

. Dminvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamerdebat stavaza Corona

|

Bij dezen! De brief van deze week heet maatregelenbrief.
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Verzonden: woensdag 10 maart 2021 09:02

aan: BEE BE (ERED) JEEEEDM© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Kamerdebat stavaza Corona

Ben niet betrokken bij het tafeldossier. Ik stuur zo de brief.
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van:[IE BE NEED mimoi>Datum: woensdag 10 mit. 2021 8:43 AM

Aan: BED BE BE) BEEN @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamerdebat stavaza Corona

Ik neem aan dat jullie een tafeldossier maken voor dit debat en dat ik daar toegang toe kan krijgen? Anders straks in ons

overleg even bespreken. Stuur me voor nu maar de stavaza brief van vandaag als dat kan.

Mhg EER
van: EEE| GED JEEERMe minvws.i>

Verzonden: woensdag 10 maart 2021 08:42

Onderwerp: RE: Kamerdebat stavaza Corona

Ha
>

@ 51-2¢ J 1s wel een stavaza-brief gemaakt, maar deze gaat voornamelijk over het vaccineren.

Zal ik een overleg inschieten? Dan kunnen we bespreken hoe DT aangehaakt kan worden.

[IE
Verzonden met BlackBerry Work
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Datum: woensdag 10 mit. 2021 8:36 AM

Onderwerp: Kamerdebat stavaza Corona

Vanmiddag is er weer een Kamerdebat Corona. Er is geen Stavza brief voor gemaakt maar zijn er wel andere stukken voorbereid

als tafeldossier? Kan je me die mailen en me voortaan daarbij aanhaken?


